

*CONTAINS 40% RECYCLED
VEGETABLE WASTE & PRODUCED WITH
100% GREEN
ENERGY*



THAT'S NATURALSOPHY. WE'RE ALWAYS TRYING TO FIND A BETTER WAY TO BEAUTIFY YOUR DAILY SKINCARE ROUTINE

EN Naturalsophy's uniqueness is not only our natural ingredients, but also our natural packaging. The Organic Baby Cream is packed in the new material, that consists of 40% of the by-product that arises from processing citrus fruits, corn, olives, coffee, kiwi, cherries, lavender, grapes, hazelnuts and almonds and has so far ended up in waste. This saves up to 15% of virgin fiber pulp. This material is FSC®-certified, GMO-free and is made with 100% green energy.

NATURALSOPHY offers a premium and unique skin care collection for babies and mothers, which is certified according to the strict guidelines of organic natural cosmetics. Unlike products from the market for babies and adults, NATURALSOPHY contains only organic aloe vera juice and is made without filler water, alcohol, listed preservatives, silicones, paraffins, parabens, mineral oils and synthetic ingredients.

We are MADE IN GERMANY. Healthy skin makes baby happy. Mommy too.

DE Naturalsophy setzt nicht nur auf natürliche Inhaltsstoffe, sondern auch auf eine natürliche Verpackung. Die Organic Baby Cream wird in dem neuen Material verpackt, das zu 40% aus dem Nebenprodukt besteht, das bei der Verarbeitung von Zitrusfrüchten, Mais, Oliven, Kaffee, Kiwis, Kirschen, Lavendel, Trauben, Haselnüsse und Mandeln anfällt und bisher im Abfall gelandet ist. Dabei wird bis zu 15% an Frischfaser Zellstoff gespart. Dieses Material ist FSC®-zertifiziert, GMO-frei und wird mit 100% grüner Energie hergestellt.

NATURALSOPHY bietet eine einzigartige & hochwertige Pflegekollektion für Babys und Mütter, die nach den strengen Richtlinien der Bio Naturkosmetik zertifiziert ist. Anders als marktübliche Produkte für Babys und Erwachsene enthalten die Produkte nur Bio Aloe Vera Direktsaft und sind ohne Zusatz von Füllwasser, Alkohol, gelistete Konservierungsstoffe, Silikone, Paraffine, Parabene, Mineralöle und synthetische Inhaltsstoffe hergestellt.

MADE IN GERMANY. Wir sind in der Meinung, dass schöne Haut nicht nur dein Baby glücklich macht, sondern auch dich.

SHARE YOUR NATURALSOPHY MOMENTS

follow & tag us on  @naturalsophy
www.naturalsophy.com

